
  Erhverv
vil ud af
Green City
Men byrådet har
besluttet atfortsætte

HORSENS - Erhvervsli-
vet i Horsens ser ikke
nogen fremtid i, at
kommunen fortsat bru-
ger erhvervs-penge pa
Green City Network.
Derfor indstiller man,
at projektet droppes.

Men byrådet har en an-
den opfattelse: Trods en
indstilling fra en erhvervs-
politisk følgegruppe om at
stoppe bevillingerne til
Green City Network, så
besluttede byrådet i aftes,
at kommunen fortsat skal
være en del af netværket
mellem Horsens, Vejle,
Fredericia, Kolding og
Middelfart.

Derfor afsættes der i de
følgende tre år 112.000 kr.
årligt til projektet plus det
meste af en helårsstilling
blandt de eksisterende
medarbejdere.

Green City Network
blev dannet for at vinde
titlen Green City Denmark
- Danmarks

miljøteknoli-giske udstillingsvindue.
Men det var i stedet byerne
Silkeborg-Herning-Ikast,
der lob af med sejren.

Green City Network be-
sluttede efter nederlaget,
at samarbejdet mellem by-
erne på isaer miljøområdet
burde fortsætte, fordi der
var mange erfaringer og
fordele at bygge videre på.

Men erhvervslivets re-
prsentanter i den er-
hvervspolitiske

følgegrup-pe, der blev nedsat efter
opløsningen af det tidlige-
re erhvrevsudvalg - det
skete ved årsskiftet - me-
ner ikke, at kommunen
fortsat skal bruge penge
fra de afsatte erhvervs-
fremme-midler til Green
City Network.

Med i følgegruppen er
også de tre borgmestre -
Vagn Ry Nielsen samt de
to viceborgmestre, Poul
Jensen og Jørgen Bang, og
de sidder også i
økonomiudvalget, hvorfra man har
ønsket en fortsat tilknyt-
ning til Green City Net-
work.

- Vores holdning er, at
man bør stoppe tilknytnin-
gen til Green City Net-
work, nu da nederlaget er
en realitet. Kommunen
mangler penge, og man
kan ikke vre med i alting,
siger et medlem af
følge-gruppen, formanden for
Horsens Erhvervsråd,
di-rektør Knud Schütt. (hj)
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